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Una nova entitat per al Futbol-Sala 
JOSEF BOVE, PRESIDENT DE LA U.E. LA ROCA 

Darrerament s ' ha const i tu i t al nostre! 
pöble una nova ent i tat de carácter esportiu que 
portará el nom d 'Unió Esportiva La Roca. Presidi-¡ 
da per Josep Bové, ofereix I original i tat de la prác-
tica d 'un nou esport a tots els roquerois: el Fútbol-1 
Sala. Esport que no per la seva recent existència 
deixa de tenir la simpatia de I esportista; en els da-
rrers anys, com és fácil comprovar, el Futboi-Sala 
ha experimentat un " b o o m " realment sensacional. 
I és que les avantatges que presenta son que la seva 
práctica resulti ben agradable i a la vegada simple: 
el terreny de joc és de dimensions més reduides que, 
en el fú tbo l ; el nombre de jugadors no exigeix més 
que un mín im de 5; eis canvis no están l imitats, lo 
qual suposa una dinàmica en la participació deis 
jugadors mol t completa. En f i , per t o t això i per 
mol t més us ofer im a con t inuado lentrevista que 
hem realitzat amb el president de l 'U .E. La Roca, 
Josep Bové. 

De posât alegre i natural, però amb una 
expressió en certa manera pensativa i a estones de 
precupació, en Josep va néixer a Barcelona el 10 
de mare del 1959. Està casat amb l ' lsabel i fa 3 
mesos que tenen una nena. V iu des de fa 4 anys a 
La Roca, al carrer An ton io Machado. Com estu-
diant va cursar el Batxi l lerat Superior i també es-
tudis universitaris. Actualment exerceix de repré-
sentant. Des de sempre ha practicat el Futbol-Sala, 
jugant amb el Tissarufa de Barcelona quan vivia a la 
capital, amb el que va pujar de 3a a 2a Divisió 
Comarcal. Entre eis seus "hobbies" , la biologia i 
to t el relacionat amb la Natura. 

Josep, com va sorgir la idea de crear l 'U .E . La 
Roca?. 

Dones, senzillament, t o t es remunta a un 
any enrera, aproximadament, com a conseqüencia. 
de les inquietuds de gent que volia practicar el 
Futbol-Sala i que, qui més qui menys, ja l 'havíem 
practicat. 

Sembla ser que en un principi no es pretenia crear 
r U n i ó Esportiva com entitat independent, sino 
com secció de la Penya Blanc-Blava. Què va passar 
perqué no s'arribés a u n acord? 

Bé, és cert que es va pensar en fer del 
Futbol-Sala una secció de la Penya. La Junta d'a-
questa, empero, per raons pressumiblement écono-
miques i esportivas no ho va considerar convenient 
en aquell moment i, després de vàries reunions, ho 
va acabar desestimant. 

La construcció del Favellò Municipal ha obert, 
sens dubte, una més àmplia gama d'alternatives a 
r esport roquero!. Precisament és allà on entrena 
I U .E . La Roca. 

Cert entrenem els dimecres a 2 quarts de 
9 del vespre, i tenim el dissabte (encara sense 
horari determinat i per a disputar partits contra 
altres equips. Cada sessió al Favellò ens costa 
2.000 ptes., preu establert pel manteniment de la 
pista i despeses de Hum i aigua. 

"PEL QUE SEMBLA, Hl HA ALGU-
NES PERSONES QUE NO ESTAN 
INTERESSADES EN QUE EL PRO-
JECTE DEL FUTBOL SALA TIRI 
ENDAVANT" 

Però sembla que des que l U n l ò Esportiva fa ús del 
Pavelló hi ha hagut alguns problèmes extraesportius 
Josep, Aclareix-nos aquest ús del Pavelló, perqué 
el fet evident és que es tracta d'un servei munici-
pal, no és així? 

Exacte. Pel que sembla, hi ha algunes per-
sones que no están interessades en que el projecte 
del Futbol-Sala t i r i endavant. Hi ha hagut pressions 
i comentaris desafortunats entorn el manteniment 
i estât de la pista, l 'alcalde mateix va parlar amb 
nosaltres, explicant-nos que li havien di t que el 
dissabte passat (22 de novembre), en el primer 
part i t que vam jugar a la pista (contra la Penya 
Espanyolista de Granollers), nosaltres l ' h a v í e m 
maltractat. De totes maneres, i encara que només 
ens han arribat rumors, L ' U.E. està en condicions 
de rebatre totes aqüestes acusacions. Perqué és bo 
que aquesta gent, i t o t hom en general, sàpiga que 
des del segon entrenament tots portem unes saba-
tes especiáis, de sola apropiada per aquests t ipus 
de superficie, per la quai cosa és impossible que 
danyéssim la pista. Però és que fins i t o t es va arri-
bar a dir que haviem fumât dins el Favellò. Bé, 
pue assegurar que el nostre comportament va ser 
en to t moment correcte; i esperem que aquests 
possibles malentesos no es torn in a repetir. Hem de 
ser conscients de que el Favellò, tal com se'ns ha 
di t de manera oficial, és pol iesport iu i munic ipal ; 
per tant , amb dret a ser ut i l i tzat pel pöble, sempre 
i quan hi hagi una ent i tat que es responsabilitzi 
d 'aquest ús, vetl lant que aquest sigui correcte i 
que es respectin les normes imposades. 

Quin sistema de finançament teniu? 
Dones mira, com s'acostuma a fer a to t 

arreu, una part de les despeses les cobr im amb les 
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